

---

Værløse januar 2022

## **Referat af bestyrelsesmøde Måned år**

Mødet blev afholdt den 18. januar 2022 kl. 17 - 18 hos Thomas Sjøberg.

Til stede: Christoffer, Thomas Sjøberg og Birgitte (referent)

Afbud: Thomas Simpson og Mikkel Zimmermann

### **1. Godkendelse af referat fra sidste møde.**

Referatet fra september 2021 har været rundsendt og er lagt på hjemmesiden.

### **2. Fastelavnsarrangement**

Vi planlægger afholdelse af tøndeslagning Fastelavnssøndag 27. februar. Birgitte kontakter Per angående lån af carporten Søndersøvej 19, og sender tidligere invitationer til Christoffer til inspiration. Selv arrangementet tænkes afholdt som de tidligere års med udklædte børn opdelt i to aldersgrupper.

### **3. Fortov**

BG har runderet og noteret hele vores område. Der er mange knækkede fliser blandt andet omkring de nye stophaner. Desuden en del ujævne fliser og ind i mellem dæksler, der ikke flugter med fortovene. Der laves en udkast til brev til Driftsgården. Foreningens tidligere formand Per Lausen kontaktes for at høre, om der er personer i kommunen, det kan være gavnligt at orientere om forholdene.

### **4. Økonomi.**

Vi har de sidste to år stort set ikke haft andre udgifter end dem til containerordningen, da alle sociale arrangementer har være aflyst pga. COVID-19. Desuden har Generalforsamlingerne haft sparsomt fremmøde og beværtning. Generelt var vi ikke meget tilfredse med Skovhuset i forbindelse med Generalforsamlingen 2021. Til gengæld er det svært at finde et alternativ med mere optimal beliggenhed. Stedet udviste heller ikke stor samarbejdsvilje i forbindelse med forespørgsel om brug af lokalet til juleklip-arrangement, hvilket kan undre, da et godt forhold til de nærmeste naboer formentlig også ville gavne stedet. Forhåbentlig vil det blive muligt med flere sociale arrangementer i tiden fremover.

### **5. Status på containere.**

Vi planlægger at fortsætte med 4 opsætninger som de forrige par år. Containerne er godt fyldte og mange sætter pris på ordningen.

### **6. Nye medlemmer i foreningen.**

Der er i øjeblikket stor udskiftning med mange nytillflyttede børnefamilier. Thomas og Birgitte deler informationerne omkring nye medlemmer. Det er dog desværre ikke alle ejerskifter vi får oplysninger om.

---

## **6. Eventuelt.**

Birgitte videresender faktura for hjemmeside og mail (one.com) til Thomas. Christoffer spørger til de planer, som har været i høring om etablering af fjernvarme i området. Grundejerforeningen er ikke blevet kontaktet i den forbindelse, og hverken Thomas eller Birgitte har været opmærksomme på projektet. Per Lausen kontaktes for at høre, om han ved noget om projektet, da han har tæt kontakt til kommunalpolitikere.

## **7. Næste møde.**

Vi holder mailkontakt ang. de igangværende projekter og fastelavnsarrangementet. Vi holder et kordinerende indkøbsmøde om tøndeslagningen hos Sjøberg d. 22/2 kl. 17.